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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

One of the leading perfume manufacturer and retailers of oriental and non-oriental fragrances, body creams and beauty accessories in Bahrain is seeking to recruit the following position :

" Training & development lead Resource "

Section : retail 

Requirements :

    -  Experience with building and management on-boarding training programs 
    -  4 years experience in training & development in managerial position in retails 
    -  Age 28-34 years 
    -  Bachelor degree in management or any related field
    -  English is a must

Only qualified candidates can apply this job by sending updated resume with personal photo to : edu@t
argetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن
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ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤالية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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